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Z A P I S N I K 

 

6. dopisne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica 

 

6. dopisna seja občinskega sveta občine Slovenska Bistrica je bila v torek, 8. decembra 2020,  

med 8. in 12. uro. 

 

Sejo je sklical župan in predsedujoči občinskemu svetu dr. Ivan Žagar. Za sejo je bil določen 

naslednji 

 

d n e v n i   r e d : 

 

1. Soglasje k imenovanju vršilca dolžnosti direktorja javnega zavoda Zavod za šport 

Slovenska Bistrica 

2. Poročilo o delovanju javnega zavoda Razvojno-informacijski center Slovenska 

Bistrica 

 

Dopisno sejo Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica je izvedlo tajništvo župana v torek, 

8. decembra 2020. Med 8. in 12. uro je sprejemalo telefonske izjave o potrditvi predlaganih 

sklepov in s sprejemom elektronskega sporočila, ki so ga prejeli skupaj z gradivom. 

Občinske svetnice in svetniki so odločali tako, da so v telefonskem pozivu ali po elektronski 

pošti izjavili, ali so »ZA« ali »PROTI« ali »NE GLASUJEM« o predlaganih sklepih. 

 

K tč. 1a dnevnega reda 

Soglasje k imenovanju vršilca dolžnosti direktorja javnega zavoda Zavod za šport 

Slovenska Bistrica 

 

Matej Španinger je poslal po e-pošti obrazložitev glasovanja naslednje vsebine: 

»Občinska uprava najprej graja, da skoraj vse zaposlitve uveljavljate na dopisnih sejah, naj si 

bo za dir. ZDR. DOMA,  v.d. JZ za Šport itd.....  

 

Odgovora na moja vprašanja od predsednika sveta zavoda  JZ za šport SLOVENSKA 

BISTRICA nisem prejel zato sem izredno razočaran nad ignoranco. Odgovor predsednika JZ 

za šport SLOVENSKA BISTRICA z vsemi prilogami pričakujem vsaj 4 dni pred obravnavo 

dopisne seje na redni seji občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica.  

 

Prav tako prosim da NO Občine Slovenska Bistrica preveri verodostojnost obravnave točke 2. 

na dopisni seji občinskega sveta, saj ga pristojni odbor ni obravnaval, kjub temu da je tako v 
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gradivu zapisano. Nadalje bom sprožil postopke, da bodo o ustreznosti odločale pristojne 

inštitucije na državnem nivoju.  

 

Kandidatu za v.d.-ja Boštajanu Fridrihu se zahvaljujem za odgovor, ki mi ga je posredoval 

včeraj. Odgovor s konkretnimi številkami na moja vprašanja pa pričakujem pred koncem 

mandata za v.d.-ja v kolikor bo razpis in bo kandidiral za direktorja. Tudi zahvala JZS, da mi 

je posredovala gradivo od Komisije za imenovanja.  

 

Glasovanje.  

 

1. točka DA  

 

obrazložitev :  

 

K točki dodajte, da sem g. Boštjanu Fridrihu posredoval vprašanje :  

 

Glede na kratek čas, mi je g. Boštjan Fridrih podal odgovor. Z odgovorom sem zadovoljen, 

ampak ker nisem prejel konkretnih odgovorov na vprašanja, sem ga prosil, da mi na navedeno 

konkretno odgovori do konca v.d. mandata direktorja JZ za šport Slovenska Bistrica. 

 

Graja pa predsedniku sveta JZ za šport Slovenska Bistrica, da ni podal nobenega odgovora, 

seveda še vedno pričakujem odgovor g. Pernata, zato prosim občinsko upravo, da urgira za 

odgovore.  

 

Spoštovani.  

 

Vezano na dopisno sejo za 1. točko 6. dopisne seje OS prosim, da mi posredujete vso gradivo 

ki ga je prejela : 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. vezano na imenovanje v.d. direktorja 

Zavoda za Šport.  

Prav tako bi postavil nekaj vprašanj kandidatu g. Boštjanu Fridrihu (v nadaljevanju B. 

FRIDRIH) 

 

Vprašanje za B. FRIDRIHA :  

1. 

Od kandidata me zanimajo predvsem delovne izkušnje, tudi delovne izkušnje na vodstvenih 

položajih, ali ima višji nivo znanja tujega jezika kjer ga na Občini Slovenska Bistrica 

zahtevajo za skoraj vsako delovno mesto in navedeno zahtevajo s potrdili, certifikati itd.... Za 

vodstvenega delavca, kjer zavod deluje na mednarodnem prizorišču je to izredno pomembno 

za razliko po mojem mnenju za določena NE vodstvena dela v občinski upravi.  

2. 

Kakšno stopnjo izobrazbe imate Boštjan Fridrih ter prosim za izdelan program dela Zavoda za 

Šport za obdboje v.d.-jevstva ter v celoten mandat.  

 

3. ni potrebno odgovorit, lahko samo potrdite, da ste seznanjeni 

 Glede soglasja s.p. ne potrebujem odgovora ali imate soglasje sveta zavoda, prav tako ne 

potrebujem odgovora kako boste navedeno delo kot v.d. usklajevali z Atletskim društvom 

Slovenska Bistrica tudi ne potrebujem odgovora glede aktivnega sodelovanja s Športno zvezo 

Slovenska Bistrica, da ne bo konflikta interesov, saj verjamem če vas bo občinski svet potrdil 
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in boste navedeno uredili, da ne boste v konfliktu interesov. Tukaj je dovolj da potrdite, da ste 

seznanjeni z konfliktom interesom, ki ga lahko imate v kolikor postaneta v.d.   

 

4. 

VPRAŠANJE FINANČNO POSLOVANJE :  

 

Prav tako želim jasen odgovor kako boste kandidat za v.d. skrbeli za zakonitost poslovanja 

skladno z veljavno zakonodajo. Iz Erarja 2019-2020 je razvidna vaše poraba sredstev. Prosim 

če izvzamete plače in mi sporočite kako ste oddali javna naročila za označene dobavitelje :  

 

 
 

iz spletne strani portala javnih naročil je razvidno da v celotnem delovanju niste izvedli niti 

ene same objave na portalu :  

 

 
 

5. Razvidno je da nakup elektrike in ostalih stvari presega določene mejne vrednosti javnih 

razpisov, zato je prav da bi navedeno objavili na portalu javnih naročil.  Kako boste v oddajali 

javna naročila v primeru vaše potrditve v.d.-ja ?  

 

6. Glede prihodkov mi prosim naštejte vse neproračunske poslvne subjekte, kateri imajo z 

vami sklenjeno pogodbo o najemu, namreč  oddajate določene poslovne prostore. Za vse 

katerim oddajate poslovne prostore (s.p., d.o.o.) izvzamite vsa društva in se osredotočite na 
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poslovne subjekte. Prihodek od najemnin za vsak poslovni subjetk (s.p. in d.o.o.) v letni 

vrednosti ter ali imate sklenjeno pogodbo ter informacija za kakšen čas je pogodba o najemu 

podpisana.  

 

7. Prav tako mi pri odhodkih navedite vse odhodke ki jih imate zavedene za l. 2019 = stroški 

storitev 107.713,00 € v poročilu za l. 2019 za vsako postavko posebej. 

 

8. SPLOŠNA VPRAŠANJA :  

Prav tako vprašanje občanov kako je videnje B. FRIDRIHA lahko lahko koristijo površine 

občani Občine SB, saj je prihod na športne površine omogočen le članov klubov oz. društev. 

Glede na financirana sredstva Občine SB in tudi JZ za Šport SB je prav da na kratko 

odgovorite.   

 

9. Kam nameravate preusmeriti sredstva organizacije prireditev, ki so odpadle zaradi COVID-

19 pod vašim okriljem ? 

 

10. Kaj menite o javno-zasebnem partnerstvu za teniško dvorano, ki je bilo obravnavano na 

10. seji občinskega sveta Občine SB dne 1.12.20 ? 

 

11. Iz poročila za l. 2019 "Na kontih skupine 220 so obveznosti do dobaviteljev za leto 2019, 

ki zaradi pogodbenih plačilnih rokov zapadejo v plačilo v letu 2020. Znesek neporavnanih 

obveznosti znaša 56.001 EUR." Zakaj prihaja do tako velikega zneska ravno v mesecu 

decembru 2019 ?  Koliko bo predvidevate neporavnanih  obveznosti na dan 31.12.2020 ? 

Koliko je na dan 7.12.20 odprtih terjatev do dobaviteljev v JZ za šport SB ?  

 

11. Kolikšen je datum plačil s strani JZ za šport Slovenska Bistrica ? (praviloma je 30 dni od 

pravilno izstavljenega računa) kakšen plačilni rok je povprečen v JZ za Šport SB ? 

 

12. Ali so v poročilu JZ za Šport Slovenska Bistrica za l. 2019 zapisani vsi resnični podatki ?  

 

13. Iz poročila za l. 2019 "PROBLEMATIKA JAVNEGA ZAVODA ( na kratko opredelite 

pereče težave s katerimi se ubada zavod) Mislimo, da je naš problem v tem, da imamo največ 

dela v času vikendov in ob praznikih, ko imajo uporabniki več časa za sebe. Plačevanje tega 

dela je relativno drago, kar pa je problem. Dodaten problem so želje nekaterih uporabnikov, 

ki presegajo njihove in naše možnosti."  

vprašanje : kakšno je vaše razmišljanje pri rešitvi te težave ?  

 

14. Iz poročila za l. 2019 = PROGRAM DELA ZA LETO 2020 ( KRATKA 

PREDSTAVITEV) Kratkoročno želimo doseči, da uspemo zagotoviti nemotene pogoje za 

delo sedanjim uporabnikom objektov ter uspešno pokriti vse stroške, ki pri tem nastanejo. 

Poznavanje stanja nepokritih objektov in njihova uporaba nas pelje k sledečim predlogom:  

Razsvetljava in elektrika na glavnem stadionu v športnem parku  Izgradnja RTC Trije Kralji 

– športna infrastruktura  Zalivalni sistem na stadionu 

 

14.1Vprašanje = Ker je konec l. 2020 me zanima kateri projekti so realizirani oz. v kateri fazi 

realizacije so ?  

14.2 Vprašanje = Ali se boste oz. ste se za kakšen projekt prijavili,da jih sofinancira EU ? Ali 

ste pri prijavi teh projektov sodelovali z RIC, TIC, Zadruga LAS, Občina SB ? S katerimi ?  

14.3. Kaj je mišljeno pod RTC TRIJE KRALJI glede na to da je navedeno v privatni lasti ? 

Opišite projekt za l. 2020 RTC Trije kralji  
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15 Ste zadovoljni z intenzinostjo sofinanciranja s strani Občine SB ? Prejmete plačila v roku 

kot je potrebno po sprejetju proračuna Občine SB ?  

 

Pa še vprašanje uporabnika (občana/občanke) Občine SB  

 

15. "In to ob dejstvu, da v Slovenski Bistrici še vedno niso postavili nove športne dvorane, saj 

stara dvorana kot piše v poročilu ne ustreza več niti minimalnim standardom večine športnih 

zvez. Kar povdarjajo v poročilu? Hkrati pa tudi pišejo, da so zagotavljali izvedbo tekmovanj 

in ustrezno infrastrukturo za treninge več panogam. To da so otroci skozi leto v dvorani v 

Slovenski Bistrici večkrat oropani iz slačilnic, in da se ne zagotavlja niti ustrezna voda iz 

pipe v dvorani, ne ustreza kritetriju uspešno podpiranje……Kakšen je njego vpogled na 

to??? 
 

Sicer pa Boštjan Fridrih resnično izmed vseh možnih političnih kadrov resnično predstavlja 

najboljše…." 

Vprašanje predsedniku javnega zavoda za Šport Slovenska Bistrica g. Francu Pernatu :  
 

1. Predsednika sveta Zavoda g. Franca Pernata podajam vprašanje na podlagi katerih 

kriterijev ste celoten svet JZ za šport SB izbrali Boštjana Fridriha ? Prosim za pojasnilo 

kakšne kriterije mora izpolnjevati nov v.d. direktorja Zavoda za Šport glede zahtevane 

izobrazbe ?  

 

2. Program dela kandidata kateri bo v.d. direktorja.Ali se vam je kandidat B. FRIDRIH 

predstavil ?  

 

3. Kako ste izvedli sejo JZ za šport SB vezano na razglašeno epidemijo ? Prosim za zapisnik 

seje JZ za šport SB.  

 

3. Je bil B. FRIDRIH edini kandidat ?  

 

4.  Prosim za celotno dokumentacijo, ki jo je obravnaval svet javnega zavoda za šport na temo 

imenovanja B. Fridriha.  

 

 Prav tako prosim predsednika sveta javnega zavoda za Šport Slovenska Bistrica za odgovor 

ali je svet JZ za šport SB pridobil mnenje Športne Zveze Občine Slovenska Bistrica glede 

možnosti kandidiranja več kandidatov, da bi kasneje svet zavoda podal opredelitev glede več 

možnih kandidatov ?  

 

Prosim za odgovore na moja vprašanja tako kandidatu za v.d. direktorja B. Fridriha in 

predsednika sveta javnega Zavoda za šport Slovenska Bistrica. 

. 

Zahvaljujem se Vam za obrazložitev, odgovore pričakujem na dan in uro začetka 

glasovanja na dopisni seji tj. do torka, 8.12.20 do 8.00 ure zjutraj. V kolikor odgovorov 

ne bom prejel bom glasoval proti, navedel argumente in obvestil predsednika NO 

Občine SB.  
 

Matej Španinger 

 

p.s. ker je bilo veliko govora, da bi bil potencialni kandidat tudi B. Fajs, se absolutno strinjam 

da je bil podan predlog s strani JZ za šport SB za B. FRIDRIHA bolj primeren upoštevajoč 
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govorice za  B. FAJSA. Glasoval bom ZA v kolikor bom prejel odgovore tako B. Fridriha in 

predsednika JZ za šport Slovenska Bistrica Franca  Pernata». 

 

 

Na 6. dopisni seji je tako sodelovalo 31 članic in članov občinskega sveta.  

Občinski svet je z 31 glasovi ZA,  0  PROTI in 0 NE GLASUJEM sprejel naslednji  

 

S K L E P 

 

o soglasju k imenovanju vršilca dolžnosti direktorja javnega zavoda Zavod za šport 

Slovenska Bistrica 

  

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica daje soglasje k imenovanju Boštjana Fridriha za 

vršilca dolžnosti direktorja javnega zavoda Zavod za šport Slovenska Bistrica. 

 

 

K tč. 2b dnevnega reda 

Poročilo o delovanju javnega zavoda Razvojno-informacijski center Slovenska Bistrica 

 

Pri točki je sodelovalo 31 svetnikov in svetnic.  

Občinski svet je z 28 glasovi ZA,  0  PROTI in 3 NE GLASUJEM sprejel naslednji  

 

 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica se je seznanil s poročilom o delu javnega zavoda 

Razvojno informacijski center Slovenska Bistrica za leto 2019. 

 

 

 

Zapisala:                                                         

Branka Soršak 

                                                                                                             Dr. Ivan Žagar 

                                                                                         župan  

                                                                                              Občine Slovenska Bistrica 










